
 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

ktoré sa konalo dňa 11.04.2024 o 16:00 hod. 

v zasadačke na mestskom úrade 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
PROGRAM:  

1)      Otvorenie zasadnutia  

2)      Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

3)      Voľba návrhovej komisie  

4)      Schválenie programu zasadnutia 

5)      Kontrola plnenia uznesení 

6)      Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt “Triedený    

          zber komunálnych odpadov v meste Dudince“ v rámci výzvy č. PSK- 

MZP-009-2024-DV-EFRR  - Program Slovensko  

7)      Realizácia projektu „Obstaranie služobného vozidla“  

8)      Správa hlavného kontrolóra mesta o vykonanej kontrolnej činnosti  

9)      Správa Kultúrnej komisie  

10) Správa o činnosti Balnea Cluster Dudince  

11) Všeobecne – záväzné nariadenie o zriadení Mestskej polície Dudince    

           a Organizačný poriadok Mestskej polície Dudince 

12) Odvolanie člena Komisie na ochranu verejného poriadku, prevencie a     

     ochrany majetku a menovanie nového člena  

13) Investičný zámer rekonštrukcie amfiteátra 

14) Investičný zámer rekonštrukcie kanalizačného zberača na ulici Nový rad   

15) Rôzne 

16) Diskusia  

17) Záver  

 

 

     Zasadnutie otvoril primátor mesta, všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že 

sú prítomní 6 poslanci zo 7 a zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z neúčasti na 

zasadnutí sa ospravedlnil p. poslanec Marcela Vankovica.    

Za zapisovateľku určil pani Moniku Sliacku  a za overovateľov zápisnice p.p. 

Jozefa Brodnianskeho a Ing. Petra Villanta.   

Do návrhovej komisie boli zvolení p.p. Mgr. Milota Antonická a RNDr. Róbert 

Lauko. 

 



Odovzdal slovo zástupkyni, ktorá prítomných privítala a oboznámila 

s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený a ktorý obdržali v dostatočnom 

časovom predstihu. Ďalej informovala, že program zasadnutia sa bude dopĺňať 

o bod Správa hlavného kontrolóra mesta z vykonanej kontrolnej činnosti ako bod 

č. 8. Následne dala hlasovať za zverejnený program zasadnutia. Hlasovanie bolo 

nasledovné: 

Za: 0 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Hlasovanie za doplnený program zasadnutia bolo nasledovné: 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

Bod č. 5 

Primátor informoval o kontrole plnenia uznesení. 

 

Uznesenie č. 10/2024  

Zmluva so Slovenským pozemkovým fondom /SPF/ je podpísaná a kúpna cena 

uhradená. SPF má nám zaslať návrh na vklad, ktorý my musíme doručiť na 

katastrálny odbor. Po zavkladovaní budú vlastnícke vzťahy pod a v okolí budovy 

vysporiadané.  

Uznesenie č. 14/2024 

Verejné obstarávanie na zbernú spoločnosť bolo uskutočnené a vysúťažená firma 

bola MEPOS s.r.o. 

Uznesenie č. 25/2024 

In Rem zmluva ešte nie je podpísaná. 

Uznesenie č. 27/2024 

Zákazka – namontovanie klimatizácie v niektorých kanceláriách na mestskom 

úrade je zrealizovaná. 

Uznesenie č. 28/2024 

Odstránenie havarijného stavu strechy na budove spojenej školy je v realizácii. 

Z kultúrno – spoločenských akcií od posledného zasadnutia MsZ sme ako 

spoluorganizátor organizovali Dudinskú 50. Všetkým, ktorí pomohli pri 

organizácii poďakoval.  

 

Bod č. 6 

V tomto bode sa má schváliť predpokladaná hodnota zákazky na finančný 

príspevok na techniku na zberný dvor a kompostáreň.  

Traktor.............................................94.800 € 

Traktorový náves.............................36.000 € 

Kolesový kĺbový nakladač.............102.000 € 

 



PHZ je vo výške 201 899,99€ bez DPH. Najskôr musíme podať žiadosť a až 

potom sa bude súťažiť dodávateľ. Nikto z prítomných poslancov nemal žiadne 

otázky a zástupkyňa primátora predniesla návrh na uznesenie: 

 

Schvaľuje 

 

Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy číslo PSK-MZP-

009-2024-DV- EFRR – Program Slovensko – Aktivita 3: Nákup hnuteľných vecí,  

pod názvom „Triedený zber komunálnych odpadov v meste Dudince“ v 

predpokladanej hodnote zákazky 201 899,99  Eur bez DPH ( 242 280,00 Eur s 

DPH) spoločnosťou SQM s.r.o., Ladislava Hudeca 15211/7, 974 01 Banská 

Bystrica v termíne do 31.05.2024. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 7 

Nakoľko k 1.5.2024 zriaďujeme mestskú políciu, povinnou výbavou je aj 

služobné auto, ktoré tiež musíme vysúťažiť. PHZ je vo výške 22 989,87€ bez 

DPH. Keď sa schváli PHZ môže sa vyhlásiť verejné obstarávanie na dodávateľa.  

Bez väčšej diskusie zástupkyňa primátora predniesla návrh na uznesenie: 

 

Schvaľuje 

Realizáciu projektu obstaranie „Služobného motorového vozidla“ v 

predpokladanej hodnote zákazky 22 989,87 Eur bez DPH ( 27 587,85 Eur s DPH). 

Zároveň ukladá vedúcej ekonomického úseku uskutočniť verejné obstarávanie na 

predmet zákazky obstaranie „ Služobného motorového vozidla“. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 8 

Zástupkyňa primátora požiadala hlavného kontrolóra mesta aby predniesol správu 

z vykonanej kontrolnej činnosti – Kontrola hospodárenia príspevkovej 

organizácie Športový klub mesta Dudince. Správa je súčasťou tejto zápisnice 

a poslanci ju obdržali. Hlavný kontrolór informoval o kontrolných zisteniach 

a nasledovných odporúčaní:   

1. Postupovať v zmysle Metodického usmernenia Ministerstva financií 

Slovenskej republiky k č. MF/010175/2004-42 zo dňa 8. decembra 2004 a 

vysvetliviek k ekonomickej klasifikácii rozpočtovej klasifikácie.  



2. Postupovať podľa § 24 ods. 7 zákona o rozpočtových pravidlách verejnej 

správy a nevyčerpaný príspevok vracať na účet zriaďovateľa tak aby bol rozpočet 

príspevkovej organizácie na konci roka vyrovnaný.  

3. Preddavky na tovary a služby poskytovať iba v prípade ak to bolo vopred 

písomne dohodnuté a to za splnenia ostatných podmienok v zmysle § 19 zákona 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy. 

Nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky, správu zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 9 

Zástupkyňa primátora ako predseda kultúrnej komisii informovala o jej zasadnutí 

a predniesla správu zo zasadnutia, ktorá je tiež súčasťou tejto zápisnice. Poslanci 

aj túto správu zobrali na vedomie.  

 

Bod č. 10 

V tomto bode mal správu o činnosti Balnea Cluster predniesť Ing. Benický, ale 

keďže sa zasadnutia nezúčastnil, na návrh p. poslanca Ing. Šťastného sa bod 

nebude prerokovávať a presunie sa na ďalšie zasadnutie MsZ. Nebolo prijaté 

žiadne uznesenie.  

 

Bod č. 11 

Zástupkyňa primátora mesta požiadala hlavného kontrolóra mesta, aby všetkých 

informoval o pripravenom návrhu VZN o zriadení mestskej polície. 

Hlavný kontrolór mesta informoval, že návrh VZN obsahuje iba zriadenie 

mestskej polície ako poriadkového útvaru pôsobiaceho pri zabezpečovaní 

mestských vecí verejného poriadku, ochrany životného prostredia v meste a 

plnení úloh vyplývajúcich zo všeobecne záväzných nariadení mesta, z uznesení 

mestského zastupiteľstva, z rozhodnutí primátora mesta podľa osobitných 

predpisov. Ďalej to, čo je súčasťou výstrojovej výbavy. Ďalej informoval, že 

prijatím nového VZN o zriadení mestskej polície sa zruší VZN z roku 2013. 

Bez diskusie návrhová komisia predniesla návrh uznesenia:  

 

Schvaľuje 

Všeobecne – záväzné nariadenie mesta Dudince č. 2/2024 o zriadení Mestskej 

polície Dudince.  

 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Ďalej hlavný kontrolór informoval, že organizačný poriadok musí schváliť MsZ, 

ale nie je to forma VZN.  

Organizačný poriadok upravuje vnútorné organizačné členenie, rozsah riadiacich 

oprávnení a zodpovedností pre jednotlivé pracovné funkčné zaradenia v 

organizačnej štruktúre, pôsobnosť a vzájomné vzťahy v organizácii MsPo. Sú 



v ňom definované úlohy a postavenie mestskej polície, organizačné členenie 

jednotlivých členov a ich úlohy. Súčasťou organizačného poriadku sú dve 

prílohy:  

č. 1: Organizačná štruktúra Mestskej polície v Dudinciach 

č. 2: Podmienky preukazovania príslušnosti k Mestskej polícii Dudince, 

určenie rozsahu technických prostriedkov používaných Mestskou políciou 

Dudince a niektoré pravidlá pri ich používaní. 

 

Poslanec Lauko sa vyjadril, že keď bude zasadať komisia verejného poriadku, 

prevencie a ochrany majetku, bolo by dobré keby sa zasadnutia tiež zúčastnili. 

Zaujímal sa, či sa stretli aj s členmi MsPo Šahy, ktorý v našom meste pôsobili 

a majú už nejaké poznatky, ktoré by im mohli odovzdať. Tiež sa zaujímal, či budú 

mať prístup aj k našim kamerám, ktoré máme teraz na úrade.  

 

Primátor mu odpovedal, že komunikujú aj s členmi MsPo Šahy a čo sa týka 

kamerového systému tak ten bude jeden, musí sa upraviť smernica lebo prístup 

k nim budú mať už len členovia MsPo. Aktualizujeme rozmiestnenie kamier po 

meste, chceme zmeniť kamery na kvalitnejšie a preto sa plánujeme zapojiť do 

výzvy na rozšírenie kamerového systému.   

 

Nikto z ďalších poslancov nemal žiadne otázky a návrhová komisie predniesla 

návrh uznesenia na schválenie: 

 

Schvaľuje 

Organizačný poriadok Mestskej polície Dudince. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod č. 12 

Primátor v tomto bode ďalej informoval, že nakoľko sa schválilo zriadenie 

mestskej polície, potrebné je aj aktualizovať členov komisie verejného poriadku. 

Nakoľko p. Milan Lalík už nepracuje ako inšpektor verejného poriadku je 

potrebné ho odvolať a menovať nového a to p. Richarda Slezáka ako člena za 

mestskú políciu. Bude potrebné aj aktualizovať VZN o verejnom poriadku a preto 

doporučuje komisii aby zasadla do 5.-6.5.2024.  

 

Bez diskusie návrhová komisie predniesla štyri návrhy uznesení: 

 

Návrh č. 1 

Prerokovalo:  



Odvolanie člena Komisie  na ochranu verejného poriadku, prevencie a ochrany 

majetku pána Milana Lalíka  na návrh predsedu. 

 

 

 

Návrh č. 2 

Schvaľuje 

Odvolanie člena Komisie  na ochranu verejného poriadku, prevencie a ochrany 

majetku pána Milana Lalíka  na návrh predsedu. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh č. 3 

Prerokovalo 

Návrh na doplnenie nového člena do Komisie na ochranu verejného poriadku, 

prevencie a ochrany majetku pána Bc. Richarda Slezáka.  

 

Návrh č. 4 

Schvaľuje 

Nového člena Komisie na ochranu verejného poriadku, prevencie a ochrany 

majetku pána Bc. Richarda Slezáka. 

 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod č. 13 

Primátor v tomto bode informoval, že tento rok má vyjsť výzva na cezhraničnú 

spoluprácu, cez ktorú by sme chceli využiť rekonštrukciu letného amfiteátra. 

10.4.2024 sa uskutočnilo stretnutie s architektom pánom Šovčíkom a zástupcami 

Kúpele Dudince a.s. Čo sa týka rekonštrukcie tak môže nastať jeden problém a to 

je archeologický výskum, ktorý prebiehal už minulý rok. Tento  bude trvať tri 

roky. Ešte budeme musieť zvolať stretnutie s architektom kde bude prizvaný aj 

pán Michal Cmarko, ktorý predostrie požiadavky na technické potreby – 

ozvučenie, napájanie na elektriku a iné. Bude rád keď sa tohto ďalšieho stretnutia 

zúčastnia aj členovia stavebnej komisie.  

Bez diskusie návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie: 

 

Schvaľuje 

Investičný zámer rekonštrukcie amfiteátra. 



 

Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod č. 14 

Primátor informoval o potrebe rekonštrukcie kanalizačného zberača na ulici Nový 

rad. Určitá časť kanalizačného zberača sa musí ešte kamerou zmonitorovať. 

Uskutočnilo sa aj stretnutie so zástupcami vodárenskej prevádzkovej spoločnosti 

a spoločnosti VEOLIA. Opravu budeme mať necenenú až keď budú mať 

k dispozícii kamerový záznam. Z Ministerstva životného prostredia budeme 

čakať na informáciu, či nás BBSK doplní do zoznamu žiadateľov na opravu 

a rekonštrukciu kanalizácie.  

 

Poslanec Lauko sa informoval, či tam bude aj nejaká spoluúčasť mesta a či by sa 

obec Terany, ktorá je na túto kanalizáciu napojená, nemala finančne  podieľať na 

oprave.  Primátor mu odpovedal, že spoluúčasť bude vo výške 8% a čo sa týka 

napojenia obce tak nie je žiadna zmluva medzi nami. Aspoň my ju nemáme.  

 

Poslanec Šťastný sa vyjadril, že či vôbec nejaká zmluva existuje a čuduje sa, že 

vtedajšie vedenie a mestské zastupiteľstvo to dovolilo. Ak existuje nejaká zmluva 

tak ju žiada predložiť.  

 

Poslanec Beňuch sa vyjadril, že v tom čase keď sa Terany napojili na kanalizáciu 

tak veľa ľudí od toho odhováralo, že to bude zlé a stalo sa. Rozumné by bolo 

zapojiť do toho aj Terany, aby aj oni niesli zodpovednosť, keďže sa na nás 

napojili.  

 

Poslanec Brodniansky je tiež toho názoru, že treba s pani starostkou rokovať, 

pretože na nás sú odkázaní.   

 

Poslanec Lauko sa vyjadril, že kanalizácia je naša a na tom úseku by nám mali 

platiť. Primátor mu odpovedal, že na tento úsek nemáme ani prevádzkovú zmluvu.  

 

Poslanec Villant sa vyjadril, že by sa mala pripraviť nová zmluva a s ňou ísť na 

rokovanie s pani starostkou.  

 

Po diskusii sa všetci poslanci zhodli, že treba zvolať jednanie s pani starostkou 

obce Terany ohľadom zmluvných podmienok napojenia na kanalizáciu.  

Návrhová komisia predniesla návrhy uznesení: 

 

Schvaľuje 

Investičný zámer rekonštrukcie kanalizačného zberača na ulici Nový rad. 

 



Hlasovanie:  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Doporučuje 

Primátorovi mesta PaedDr. Dušanovi Striebornému vyvolať jednanie so 

starostkou obce Terany ohľadom zmluvných podmienok napojenia kanalizačného 

zberača na ulici Nový rad, Dudince. 

 

Bod č. 15: Rôzne 

V tomto bode primátor informoval o:  

▪ Odkúpenie podielu od Slovenskej pošty, a.s  

Základné podmienky predaja sú nasledovné:  

 Minimálna predajná cena spoluvlastníckeho podielu SP, a.s., na 

majetku je 140 tis. € bez DPH.  

 Podmienkou predaja je zachovanie pobočky SP, a.s., v jej súčasnom 

rozsahu, a to na základe vecného bremena zriadeného za jednorazovú 

odplatu 1,00 € na dobu určitú 10 rokov  

 Spoločne so zriadením vecného bremena sa s kupujúcim 

nehnuteľnosti uzatvára zmluva o nájme nebytových priestorov na dobu 

určitú 10 rokov s opciou na 5+5 rokov.  

 Nájomná zmluva bližšie špecifikuje podmienky užívania odpredanej 

nehnuteľnosti SP, a.s., pričom cena nájmu:  

- pre prvých 5 rokov doby nájmu bude 1 €/m2/rok bez DPH, bez možnosti 

indexácie,  

- počas ďalších 5 rokov doby nájmu nebude vyššia ako 16,60 €/m2/rok bez 

DPH, bez možnosti indexácie. 

Na 16.4.2024 je zvolané stretnutie so zástupcami Slovenskej pošty, a.s. kde 

sa upresnia potrebné m2 pre prevádzku pošty.  

▪ Zariadenie pre seniorov – verejné obstarávanie na stavbu ešte nie je 

ukončené, stále sú dopyty od záujemcov, verejné obstarávanie na kuchyňu 

sa ruší lebo od projektanta neboli správne nastavené podmienky a preto 

bude musieť byť nové verejné obstarávanie. 

▪ Športový areál – uskutočnilo sa stretnutie s projektantom a zástupcami 

z Kúpeľov Dudince, a.s. Sú dané podmienky. Výzva cez Fond podpory 

športovej infraštruktúry  je tento rok  zameraná na futbal. Náš cieľ je nové 

malé ihrisko o rozmere 60m x 100m s vybavením – osvetlenie, šatne. Tiež 

sa plánuje aj rekonštrukcia hracej plochy, osvetlenia, šatní a nová tribúna 

v priestore kde je umiestnená prenosná. Na deň 22.4.2024 je zvolané 

stretnutie s architektom Šovčíkom. Spolufinancovanie by malo byť 

zabezpečené s Kúpeľmi Dudince, a.s. vo výške 30% zámeru a tiež aj 

vysporiadanie pozemkov predajom akcií Kúpeľov Dudince, a.s. Projektová 

dokumentácia by mala byť pripravená do 31.08.2024 a rozpočet by mal byť 



do 800 000 € bez DPH. Poslanec Beňuch sa informoval, či stavba šatní je 

zlegalizovaná, na čo mu primátor odpovedal, že je.  

▪ Sociálny podnik Javorinka: my, ale aj okolité obce máme záujem 

o spoluprácu s týmto sociálnym podnikom. Takou podmienkou je, že 

zamestnanci musia byť  6 resp. 12 mesiacov evidovaní a zdravotne  

znevýhodnení ...nad 20% znížený pracovný výkon. 

Výhodou tohto sociálneho podniku je: 

-  nulové vstupné náklady,  

-  možnosť čerpať dotácie na techniku – sídlo v okrese Lučenec, 

nemusíme investovať do techniky,  

- 10 % DPH 

- možnosť zamestnania koscov, hospodár ihriska, údržba verejných 

priestranstiev, údržba bytov, odpadové hospodárstvo, murárska skupina a 

pod. 

 

Diskusia 

Poslanec Šťastný: reklamné tabule pri ceste – či mesto dáva povolenie na 

osadenie, či ako to funguje?  

Primátor: mesto dáva povolenia na reklamné tabule, ak sa poslanci pamätajú tak 

reklamné tabule sme chceli zrušiť, zatiaľ sa osadili iba smerovníky a info tabule. 

Musí sa pripraviť nové VZN týkajúce sa reklamných tabúľ.  

Poslanec Šťastný: ak mesto dá povolenie, tak je to v poriadku, ale sa mu nezdá, 

že na tú konkrétnu reklamu si niekto žiadal povolenie.  

Poslanec Beňuch: ak je to pri hlavnej ceste, povolenie vydáva Slovenská správa 

ciest.  

Poslanec Lauko: počas Dudinskej 50 boli ľudia zvyknutí na sprievodný program 

a bolo by dobré keby sa v tom pokračovalo.  

Primátor: súhlasí s ním, na začiatku jeho pôsobenia to tak aj bolo a na ulici J. 

Jesenia bol príležitostný trh a na trávnatej ploche pódium kde prebiehal kultúrny 

program a aj vyhlasovanie víťazov. Od zástupcu OOCR sme sa dozvedeli, že 

zástupcovia SAZ si to neželajú.  

Ďalej primátor informoval o dvoch nadchádzajúcich podujatiach: 

13.4.2024 – Daruj deň svojmu mestu kde všetkých pozval aby sa zapojili  

30.4.2024 – Stavanie mája  

Pán Žitniak: pred jeho domom čo je osadená šacha tak upozornil na zápach 

vychádzajúci z nej  



Pani Krkošová:  

- pri bytovom dome č. 124 je stále plný kontajner, vyzerá to hrozne. Podľa 

toho čo všetko je v okolí kontajnera tak vidieť, že obyvatelia toho 

bytového domu vôbec neseparujú odpad a mali by byť na to upozornení 

- označenie autobusovej zastávky pri spojenej škole je vyvrátené a treba na 

to upozorniť SAD a tiež ich treba upozorniť na cestovný poriadok na 

autobusovej zastávke, ktorý je nečitateľný a poškodený  

- poďakovala za kosenie a starostlivosť o cintoríny  

 

Nikto z prítomných už nemal príspevok do diskusie, zástupkyňa všetkým 

poďakovala a ukončila zasadnutie MsZ.  

  

 

Zvuková nahrávka zo zasadnutia je zverejnená na YouTube kanály s názvom 

Zastupiteľstvo Dudince.  

 

 

 

 

 

                                                                   PaedDr. Dušan Strieborný 

                  primátor mesta 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Jozef Brodniansky 

Ing. Peter Villant  

 

 

Zapisovateľka: Monika Sliacka   

 
 
 
 
 
 
 


